
 

           
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                            ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ∆ΙΑ∆ΙΚΤΥΟ                 

ΝΟΜΟΣ ΣΕΡΡΩΝ 

∆ΗΜΟΣ ΣΕΡΡΩΝ                                                                                

∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

Απόσπασµα της  

Αριθµ. Συνεδρίασης:   21 / 15-10-2014 

Αριθµ. Απόφασης:      647 / 2014 

 

ΘΕΜΑ:   Συζήτηση και λήψη απόφασης σχετικά µε την βελτίωση οδικού άξονα 

Σερρών-Αµφιπόλεως, καθώς και την κατασκευή ενός σύγχρονου Μουσείου 

στην πόλη των Σερρών.  

 

     Στις Σέρρες και στο ∆ιοικητήριο, σήµερα την 15
η
 του µηνός OΚΤΩΒΡΙΟΥ  του 

έτους 2014, ηµέρα της εβδοµάδος ΤΕΤΑΡΤΗ και ώρα 19:00 συνεδρίασε το ∆ηµοτικό 

Συµβούλιο Σερρών, ύστερα από την αριθµ. 21/09-10-2014 έγγραφη πρόσκληση του 

Προέδρου του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, που επιδόθηκε σε όλους τους ∆ηµοτικούς 

Συµβούλους, σύµφωνα µε τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ 87/7-

6-2010 τ.Α’) «Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωµένης 

∆ιοίκησης - Πρόγραµµα Καλλικράτης».  

  Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει η νόµιµη απαρτία, σύµφωνα µε τις διατάξεις της 

παρ. 2 του άρθρου 96 του Ν. 3463/2006, δεδοµένου ότι σε σύνολο 40 ∆ηµοτικών 

Συµβούλων, παρόντες ήταν 40, δηλαδή: 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ: 

Παπαβασιλείου Βασίλειος (Πρόεδρος ∆.Σ.) Καλώτα Παναγιώτα 

Ιλανίδου – Βίλλιου ∆έσποινα (Αντιπρόεδρος ∆.Σ.) Καρπουχτσής Κωνσταντίνος 

Θεοχάρης Μιχαήλ (Γραµµατέας ∆.Σ.) Καρύδας Νικόλαος 

Αγιαννίδου-Αρβανίτη Σταυρούλα Μεγαλοµύστακας Αναστάσιος 

Αναστασιάδης Αντώνιος Μερετούδης ∆ηµήτριος 

Αναστασιάδης Ηλίας Μηλίδης Θεόδωρος 

Αραµπατζής Θεόδωρος Μοσχολιός Ζωγράφος 

Γαλάνης Στέργιος Μπιτζίδου – Σαρακενίδου Σοφία 

Γάτσιος Αθανάσιος Μυστακίδης Παύλος 

Γάτσιος Ιωάννης Ραµπότας Ευθύµιος 

Γεωργούλα Σουλτάνα Σούζας Ζαχαρίας 

Γιαννακίδης ∆ηµήτριος Στεργίου Νικόλαος 

Γκότσης Ηλίας Τερζής Βασίλειος 

Γρηγοριάδης Παναγιώτης 

Γρηγοριάδης Χρήστος 

Τσαλίκογλου ∆ηµήτριος 

Φωτιάδης Στέφανος 

∆ούκας Γεώργιος Χαρίτος Χρήστος 

∆ρίγκα Χρυσούλα Χασαπίδης Κωνσταντίνος 

Ηλιοπούλου Σταλακτή Χατζηµαργαρίτης Μαργαρίτης 

Καδής Γεώργιος Χράπας Παντελής 

Καλαϊτζίδης Αλέξανδρος Χρυσανθίδης Βασίλειος 

ΑΠΟΝΤΕΣ: ΚΑΝΕΙΣ 
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  Οι Πρόεδροι των Συµβουλίων των Τοπικών και ∆ηµοτικών Κοινοτήτων, κλήθηκαν 

σύµφωνα µε τις διατάξεις της παρ. 8 του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και παρών δεν 

ήταν κανείς. 

     

  Ο Πρόεδρος του ∆.Σ., µετά την διαπίστωση απαρτίας, κήρυξε την έναρξη του 

∆ηµοτικού Συµβουλίου, στην οποία ήταν παρών ο ∆ήµαρχος κ. Αγγελίδης Πέτρος, 

που κλήθηκε σύµφωνα µε τις διατάξεις της παρ. 6 του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010.    

 

- Με τη σύµφωνη γνώµη του Σώµατος το 22
ο
 θέµα συζητήθηκε 1

ο
.  

 

- Οι ∆ηµ. Σύµβουλοι κ.κ.:  

• Φωτιάδης Στέφανος, προσήλθε λίγο πριν την ολοκλήρωση του εκτός ηµερήσιας 

διάταξης θέµατος και αποχώρησε λίγο πριν την ολοκλήρωση του 2
ου

 θέµατος της 

ηµερήσιας διάταξης.      

• Γρηγοριάδης Χρήστος, προσήλθε λίγο πριν την ολοκλήρωση του 22
ου

 θέµατος της 

ηµερήσιας διάταξης.   

• Αναστασιάδης Αντώνιος, αποχώρησε µετά την ολοκλήρωση του 2
ου

 θέµατος της 

ηµερήσιας διάταξης.  

• Χασαπίδης Κων/νος, αποχώρησε µετά την ολοκλήρωση του 11
ου

 θέµατος της 

ηµερήσιας διάταξης.  

• Αραµπατζής Θεόδωρος και Χατζηµαργαρίτης Μαργαρίτης, αποχώρησαν µετά την 

ολοκλήρωση του 24
ου

 θέµατος της ηµερήσιας διάταξης.   

 

  Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο στην παραπάνω συνεδρίασή του, στο 2
ο
 θέµα της 

ηµερήσιας διάταξης, ύστερα από την υπ’ αριθµ.  52385 / 26   -  9  - 2014 εισήγηση 

του ∆ηµοτικού  Συµβούλου κ. Αναστασιάδη Αντωνίου,  που έχει ως εξής: 

 

      << Παρακαλώ θερµά να συγκαλέσετε εκτάκτως ∆ηµοτικό Συµβούλιο για να 

αποφασίσουµε για το θέµα που αφορά την πόλη των Σερρών ως Μητροπολιτικός 

∆ήµος του Νοµού Σερρών.  

 Όπως όλοι γνωρίζουµε στην περιοχή της Αµφιπόλεως, ανακαλύφθηκε ο 

µεγαλοπρεπείς τάφος γενναίων Μακεδόνων ανδρών. Η πόλη όµως των Σερρών δεν 

έχει την καλύτερη οδική πρόσβαση για την συγκεκριµένη περιοχή, ούτε και οι 

τουρίστες που επισκέπτονται τον εν λόγο τόπο µπορούν να έρθουν στην πόλη µας, γι΄ 

αυτό θα πρέπει εµείς να µεριµνήσουµε σχετικά.  

 Προτείνω να παραχωρήσουµε  ένα δηµοτικό οικόπεδο  στην Αρχαιολογία και 

στην συνέχεια να κάνουµε  όλες τις απαραίτητες  ενέργειες σαν ∆ήµος Σερρών, ώστε 

το κράτος να χτίσει ένα Μουσείο και να φιλοξενηθούν όλα τα ιστορικά αυτά 

ευρήµατα.  

 Ενώ η Καβάλα διαθέτει αεροδρόµιο,  λιµάνι και την Εγνατία Οδό, η ∆ράµα 

επίσης ένα εξαιρετικό οδικό δίκτυο, αντιθέτως η πόλη µας µένει πίσω από κάθε 

εξέλιξη.  

 Για όλους αυτούς τους λόγους που σας ανέφερα, θα πρέπει να 

εξουσιοδοτήσουµε τον κ. ∆ήµαρχο, µε µια ολιγοµελή επιτροπή να επισκεφτεί τους 

αρµόδιους Υπουργούς (Υπουργείο Πολιτισµού και Υπουργείο ∆ηµοσίων Έργων) και 

να ζητήσουν  τα απαιτούµενα κονδύλια για την κατασκευή οδικού δικτύου από και 

προς Σέρρες-Αµφίπολη, καθώς και για την κατασκευή ενός σύγχρονου Μουσείου.  
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Πιστεύω ότι οι ενέργειες αυτές θα βοηθήσουν την αναβάθµιση της πόλης µας που 

τόσο έχουµε ανάγκη >>.  

 

 

και σχετική συζήτηση,  

 

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ   

        

 Συναινεί µε την διεκδίκηση  µέσω όλων των αρµόδιων φορέων (όπως 

Υπουργείο Υποδοµών, Μεταφορών και ∆ικτύων, Υπουργείο Πολιτισµού & 

Αθλητισµού, καθώς και των τοπικών φορέων), της δηµιουργίας ενός νέου ή της 

βελτίωσης του ήδη υπάρχοντος οδικού άξονα Σερρών-Αµφιπόλεως ώστε να είναι 

άµεση και ασφαλής η πρόσβαση των πολιτών, καθώς και της δηµιουργίας ενός 

σύγχρονου Μουσείου στην πόλη των Σερρών, για την φύλαξη κάθε είδους 

αρχαιολογικών ευρηµάτων.  

 

 Στην απόφαση αυτή µειοψήφισαν οι ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι κ.κ.:  

 

- Αναστασιάδης Αντώνιος, ο οποίος εµµένει στην πρότασή του, για την δηµιουργία 

ενός νέου οδικού άξονα Σερρών-Αµφιπόλεως και ενός σύγχρονου µουσείου στην 

πόλη των Σερρών, για την φύλαξη των ευρηµάτων της αρχαιολογικής σκαπάνης της 

Αµφιπόλεως, αφού προηγηθούν  προσωπικές  επαφές όλων των τοπικών φορέων µε 

τους Υπουργούς Υποδοµών, Μεταφορών και ∆ικτύων και Πολιτισµού. 

 

- Γιαννακίδης ∆ηµήτριος, Γεωργούλα Σουλτάνα, οι οποίοι επεσήµαναν ότι 

εξετάζουµε το θέµα αποσπασµατικά. 

 

 Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Καρύδας Νικόλαος, ψήφισε ΝΑΙ στην 

δηµιουργία ενός νέου ασφαλούς οδικού άξονα και στην δηµιουργία του Μουσείου, 

αλλά όχι αποκλειστικά για τα ευρήµατα της Αµφίπολης. 

 

Αναθέτει στον κ. ∆ήµαρχο τις παραπέρα ενέργειες. 

 

 

            Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΟΥ ∆.Σ.                           Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ ∆.Σ. 

 

 

     ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ                        ΘΕΟΧΑΡΗΣ ΜΙΧΑΗΛ   

   

 

                                                                                                 ΤΑ ΜΕΛΗ 

 

                                                                               Όπως υπογράφουν στο πρακτικό 
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       Σέρρες 10-11-2014 

 

       Πιστό Αντίγραφο 

 

Ο ∆ΗΜΑΡΧΟΣ ΣΕΡΡΩΝ 

 

  ΠΕΤΡΟΣ ΑΓΓΕΛΙ∆ΗΣ    

 

   Μ. Ε. ∆. 

 

Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ ∆. Σ.            

                 

 

ΓΑΡΥΦΑΛΛΙΑ ΠΑΓΚΑΛΟΥ 
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